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دکتر سیدمحمد ناصری، دبیر سندیکای تولیدکنندگان مکملهای رژیمی غذایی ایران عنوان
کرد: در مورد قیمتگذاری مکملها منتظر عملکرد سازمان غذا و دارو هستیم.

 

دستورالعمل جدید قیمتگذاری فرآوردههای مکمل موضوعی است که در هفتههای گذشته در
برخی رسانهها مطرح شد و پرسشهایی را نزد اهالی این صنعت ایجاد کرد. انتشار برخی

اظهار نظرها دراینباره نیز موضوع را جدیتر کرد و این موضوع مطرح شد که آیا
قیمتگذاری مکملها هم تحت اختیار وزارت بهداشت و سازمان غذا و دارو قرار خواهد
گرفت و مشکلات قیمتگذاری دستوری دارو را به دنبال خواهد داشت؟ با توجه به اهمیت

این موضوع، گفتوگویی را با دکتر سیدمحمد ناصری، دبیر سندیکای تولیدکنندگان
مکملهای رژیمی غذایی ایران درباره نحوه قیمتگذاری فرآوردههای مکمل و تغییرات

احتمالی در این شیوه انجام دادیم که شرح آن را در ادامه میخوانید:

به نظر میرسد با توجه به ابلاغ دستورالعمل جدید قیمتگذاری فرآوردههای حوزه مکمل،
نگرانیهایی نزد تولیدکنندگان این محصولات درباره تغییر شیوه قیمتگذاری این محصولات

به وجود آمده است؛ نظر شما در این باره چیست؟

البته آنچه در دستورالعمل اجرایی تعیین قیمت مکملها رخ داده، تنها در چند نکته
با دستورالعمل قبلی متفاوت است و در سایر موارد قیمتگذاری فرآورده های مکمل

مانند گذشته انجام میشود.

این تغییرات در دستورالعمل جدید شامل چه مواردی میشود؟

از تغییرات در دستورالعمل جدید قیمتگذاری فرآوردههای مکمل که میتوان به آن
اشاره کرد، حذف شدن قید 15 روزه سازمان غذا و دارو برای پاسخدهی به پروندهها و

همچنین کمرنگ شدن رسیدگی مقایسهای به موضوع قیمتها است.

یعنی بر اساس دستورالعمل جدید نیز سندیکا همچنان نقش کارشناسی خود را در
قیمتگذاری فرآوردههای مکمل ایفا خواهد کرد؟

بله؛ اما در این زمینه باید دید نظر کارشناسی سندیکا به عنوان مرجع صنفی حوزه
مکمل، در این شیوه تا چه حد مبنای تصمیمگیری قرار خواهد گرفت. در روش اجرایی این
دستورالعمل نیز مانند دستورالعمل قبلی، شرکتها پروندههای مربوط به قیمتگذاری را

در اختیار سندیکا قرار میدهند و سندیکا نیز پس از رسیدگی، آنها را در اختیار
سازمان غذا و دارو میگذارد و باید دید در این مرحله سازمان غذا و دارو در قبال

این پروندهها به چه نحو عمل خواهد کرد.

 

آیا سندیکای تولیدکنندگان مکملهای رژیمی غذایی ایران موضعگیری خاصی در برابر این
تغییرات داشته است؟

ما به عنوان سندیکای تولیدکنندگان مکملهای رژیمی غذایی ایران هنوز اعتراض رسمی
به این دستورالعمل نداشتهایم چراکه نمیخواهیم قصاص قبل از جنایت انجام دهیم.
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درواقع ما همچنان امیدواریم که در این دستورالعمل بعد از اعلام نظر کارشناسی
سندیکا، سازمان غذا و دارو پروندهها را برای زمان زیادی بدون پاسخ نگذارد و

درعینحال نظرات کارشناسی سندیکا را در زمینه قیمتگذاری این فرآوردهها بپذیرد.

اگر این اتفاقها بر اساس انتظارات سندیکا بیفتد، آیا روند قیمتگذاری مکملها بهتر
خواهد شد؟

طبیعتا اگر این اتفاق بیفتد، روند قیمتگذاری مکملها به یک روال نظاممندتر دست
پیدا میکند که در این صورت ما نیز اعتراضی به دستورالعمل جدید قیمتگذاری مکملها

نداریم.

و اگر اینطور نباشد…؟

طبیعتا اگر غیر از این باشد، قطعا سندیکای تولیدکنندگان مکملهای رژیمی غذایی
ایران به عنوان متولی صنفی صنایع تولیدکننده فرآوردههای مکمل به این دستورالعمل
و اساس مداخله سازمان غذا و دارو در قیمتگذاری مکملها اعتراض خواهد کرد. در کل

بنای ما در سندیکا در موضوع قیمتگذاری بر تعامل است اما این تعامل به شرطی
برقرار خواهد شد که در این موضوع، منافع صنف حفظ شود.//
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